
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 24. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 605
Vil ministeren redegøre for, hvordan det kan være rimeligt og forsvarligt, at behandlingen 
af ansøgninger om diverse tilladelser under det medicinske cannabisprogram i nogle 
tilfælde langt overstiger de forventede behandlingstider og vil ministeren oplyse antallet af 
overskredne behandlingstider?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Torsten Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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